
Referat Høstmøte-07 

Møtet ble holdt på Lundamo Vegkro 29. November 07. 11 Stk møtte opp. 

Sakliste 

1. Evaluering av årets kurs og aktiviteter. Planlegging for 2008. Kom med meninger / 

forslag på hva dere kan tenke dere av aktivitet.  

2. Evaluering av årets prøver., cup og uttak. Planlegging for 2008. Kom gjerne med 

meninger og forlag til endringer.  

3. Hjemmesiden er oppe og går. En atraktiv hjemmeside er avhengig av at den 

oppdateres jevnlig, men da må det komme inn stoff. Dette er vårt felles ansvar.  

4. Utdeling av premier i cup og vandrepokal til fylkesmester.  

5. Nytt medlem i nemda. Solfrid Fagerbekk går ut av nemda, så vi vil ha forslag på et 

nytt medlem.  

6. Veiledende takster for innleid gjeterhundarbeid. Fra tid til annen er det spørsmål om 

hva man skal / kan ta i betaling når man blir forespurt om arbeid med gjeterhund. Vi 

vil gjerne ha synspunkter på dette.  

7. Eventuelt. Hvis noen har en sak de vil ha tatt opp, send den gjerne til nemda før møtet.  

Sak1:Evaluering årets kurs/aktiviteter. Planlegging for 08. 

Vært varierende deltagelse på vinter kursene  

- Hvorfor varierende oppmøte?? 

- Forslag av mere oppfølging av deltagerne 

- Vurdere alternative måter å arrangere vinter kurs på. 

Weekend kurs 2008 

- Hitra/ Frøya?? 

- Klæbu/ Flå??  

Instuktør Kurs 2008- Første halvdel av mars? Videregående kurs 

Sak 2 Evaluering av årets prøvcer, cup og uttak. Planlegging for 08. 

Litt dalende deltagelse på prøver. 

Hvordan er det med krav om bruksprøve for deltagelse i sanking?? 



Øke deltagelsen? 

- Mere uformelle prøver- trenings prøver 

- Følge opp trening\gene lokalt med prøve 

Vurdere at nemnda tar ca 80 kr pr start kontigent, så lokallagene er garantert overskudd.  

Færre uttaks prøver, med større forhold. 

Sak 3 Hjemmeside 

Oppfordrer å sende inn stoff..! 

Sak 5 Nytt medlem i nemnda 

Forslag?? 

Sak 6 Veiledende takster for innleid gjeterhund arbeid 

350,- pr time + kjøring 

 


